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Inleiding 

De fractie van de PvdA heeft vragen gesteld over winkelgebied Assendorperstraat. De achtergrond van 

die vragen (en de vragen zelf zijn) te vinden in bijlage 1. In de deze informatienota geven wij antwoord 

op deze vragen.  

 

Kernboodschap 

De vragen en de beantwoording zijn onderstaand te vinden 

  

1. Ambtelijke navraag leert dat het inventariserende onderzoek naar wensen en mogelijkheden in de 

Assendorperstraat in juni is afgerond, wat gebeurt er daarna? 

 

In nauw overleg met de winkeliersvereniging helpt een student van Hogeschool Windesheim met het 

uitvoeren van een  onderzoek dat mede moet leiden tot opstellen van een agenda. Doel van het 

onderzoek is om duidelijk te krijgen wat de wensen zijn van de winkeliers en de consumenten ten 

aanzien van het winkelgebied in Assendorperstraat en wat er moet gebeuren om het winkelgebied 

toekomstbestendig te houden. Naar alle waarschijnlijkheid is het onderzoek net voor de zomervakantie 

gereed. Over de uitkomsten van het onderzoek zullen we in gesprek gaan met de winkeliersvereniging. 

Dit ten behoeve van het opstellen van een agenda en het  bepalen van de prioriteiten en 

mogelijkheden die er zijn vanuit gemeente en ondernemers om eventuele knelpunten aan te pakken. 

 

2.  Is er regulier onderhoudsbudget beschikbaar om in ieder geval de eerste hoognodige ingrepen te 

doen, zoals het verbeteren van fietsparkeren in de Assendorperstraat? 

 

Hoewel er binnen het onderhoudsbudget geen toegewezen structurele middelen beschikbaar zijn voor 

investeringen in uitbreiding van het aantal fietsparkeerplekken, is er op dit moment wel beperkte 

financiële ruimte om het fietsparkeren in de Assendorperstraat te verbeteren. De fietser heeft de 

mogelijkheid om de fiets op het trottoir te stallen zolang dit niet hinderlijk/gevaarlijk is. Op die locaties 

waar het mogelijk is, zijn in het verleden al fietsklemmen geplaatst. Er is recent opnieuw bekeken op 

welke locaties het fietsparkeren op het trottoir beter gefaciliteerd kan worden. Dit wordt momenteel met 

de berokken ondernemers/betrokkenen besproken 

 

3. is het college bereid enkele parkeerplekken op de parkeerplaats bij de Jumbo beschikbaar te 

stellen om meer fietsparkeerplekken te realiseren?  

 

Er is momenteel overleg met de Jumbo over het fietsparkeren, waarbij tevens het autoparkeren op 

deze locatie wordt betrokken. Naast de parkeerdruk van fietsen is er ook een hoge parkeerdruk voor 
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auto’s. Alvorens te komen tot een oplossing is het daarom van belang om in de gesprekken met de 

ondernemer alle mogelijkheden te bespreken.  

 

4.  Is het college bereid bij de PPN of de begroting te komen met een actieplan in combinatie met 

een financieringsvoorstel voor verbetering van wijkwinkelcentra waaruit per wijk investeringen gedaan 

kunnen worden?  

 

In bovenstaande vraag noemt u ook de andere wijkwinkelcentra in Zwolle. Binnenkort zal de (herijking 

van de) retailivisie/detailhandelsbeleid in het college worden besproken en vervolgens aan uw raad 

worden aangeboden. Ook de (mogelijke) uitvoering komt aan de orde, waarbij wij dan ook zullen 

ingaan op de wijkwinkelcentra. 

. 

 

 
Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris a.i. 
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